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Agra�ment a l'hospital de Palam�s

francisco bou girones. palam�s.

El passat dia 2-3-2015, em va operar la Dra. Montse Gratac�s. Voldria donar les gracies a aquesta Dra. aix� com

als Drs. Toni Duran i Dra. Del Moral, i, aix� com els ?anestesistes els quals varen fer una feina excelálent, tant a

dins del quir�fan com a planta, tamb� el vull felicitar per l'excelálent plantilla d'infermeres, auxiliars d'infermeres i

tota la plantilla de la 3a planta, ja que l'atenci� d'aquestes es insuperable, tant de bo estigui a les seves mans

conservar aquestes grans persones. Tamb� vull agrair el supor t moral de dues persones que tot i no ser a

aquesta planta m'han animat cada dia que han pogut que s�n Jepi Benaiges i Sandra G�mez Mar t�nez.

Lligar caps

lloren� carreras i sureda. bescan�.

Aquesta expressi� "lligar caps" �s poc comuna en el llenguatge habitual, tot i la seva signif icaci�: establir

relacions existents entre coses que semblaven inconnexes.

Fa uns anys que ens va caure a sobre una plaga, unes crisis multifactorials que afecta la major par t de la

poblaci�, en especial les capes m�s febles. Els pol�tics de torn van omplir-se la boca: "No retallarem l'educaci�,

la sanitat i la depend�ncia" per� com que s�n personatges de f ireta que ballen al so de les multinacionals que

els fan moure com si fossin titelles, agafen les tisores i plis-plas... i ens trobem, com si fos caigut de cel, que les

organitzacions que treballen a favor de la depend�ncia passat l'estiu veuen les seves ajudes minvades, com a

m�nim un 25% cada mes... i les necessitats s�n cada vegada m�s impor tants. Educadament reclamen i

l'administraci� els diu: "No hi ha diners, cal estr�nyer-se el cintur�. Paci�ncia!" Per� les diferents fundacions,

associacions i empreses que treballen aquests temes estan amb l'aigua la coll.

Tamb� fa setmanes que els mitjans de comunicaci� social han recalcat que la prostituci� t� uns benef icis

ingents... f ins i tot el senyor ministre d'Economia s'ha atrevit a calcular que la prostituci� mou el 0,35% del PIB de

l'Estat, que vindrien a ser prop de 5.000 milions d'euros anuals.

Davant les dues premisses anteriors penso jo que la soluci� a la manca de diners per la depend�ncia (cada

vegada m�s necess�ria) seria que els cagadubtes dels pol�tics de torn siguin valents per un dia i aprovin la

legalitzaci� de la prostituci� i el resultat dels seus impostos, no sigui inver tit en obres fara�niques que no s�n

sostenibles, sin� que es dediquin �ntegrament a potenciar les ajudes a la depend�ncia. Resoldr�em dos

problemes d'un sol tret. Endavant valents! A lligar caps!

Un cas injust

FRANCESCA ROS i VICENS LAGUILLO. ?BESCANî.

Els faig arribar aquesta car ta, ja que el meu cas �s injust, preocupant i no t� cap fonament de res.

Per tal de fer-ho m�s aclaridor, els explicar� a continuaci� el problema que ens ha impactat molt a mi i al meu

marit.

El meu f ill va n�ixer a les 35 setmanes, temps que, val a dir, segons m'he assabentat, faria que avui no fos

considerat prematur, per� jo penso que si, ja que va comen�ar a caminar als 18 mesos exactes, i per tant jo crec

que en aquest apar tat �s normal.

Aix� en l'�mbit motriu ho hem aconseguit, com tamb� a la llar d'infants on cursa actualment P-2, per� t� un lleuger



retard en el llenguatge, cosa que dif iculta que sigui considerat un nen acceptable per poder fer P-3, de manera

que se'l discrimina i se l'exclou.

Per altra banda, voldria dir que el meu f ill �s un nen que pel que fa a l'aprenentatge evoluciona de manera

positiva. Tan sols pel fet de fer-ho lentament, me'l consideren com discapacitat intelálectual i me l'obliguen a fer el

cer tif icat, per tal que jo no el matriculi el pr�xim curs, com li correspon a qualsevol nen de la seva edat.

He escrit aquesta car ta per tal que em puguin dir qu� haig de fer� Penso que volen marginar-lo, apar tant-lo dels

seus amics i companys.

Els agrairia que tinguessin en compte el meu cas i em donessin ajuda i supor t, cosa que el dia que el vaig por tar

al CDIAP a Girona pensava que tindria. En canvi el que f inalment vaig rebreva ser que que no sigui acceptat a la

seva escola i que se'l valori a trav�s de l'EAP.

Aeropor t

josep m. roura coll. girona.

L'altre dia el diari deia que la cambra de comer� estava molesta perqu� el Ministeri de Foment no els feia cas de

l'ofer ta de compra de l'aeropor t. Jo voldria que la cambra de comer� de Girona fes un estudi real de la possible

rendibilitat de l'aeropor t, que est� demostrat desgraciadament que de rendiable no n'�s gens i que s'aclar�s qui,

en l'hipot�tic cas de compravenda, asumir�a els costos de manteniment d'una macroestructura

sobredimensionada.

Esplotat per AENA els costos els paguem els espanyols. Si el gestion�s la cambra els pagar�em els gironins.

No vull ser derrotista per� que no passi com en el punt fronterer que es va fer a l'aeropor t, que va costar mols

diners i es va fer servir una vegada.
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